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Protokół Nr XV/2021 

obrad XIV sesji Rady Miejskiej w Kleszczelach odbytych w dniu 29 marca 2021 r. 

 

Obrady rozpoczęto o godzinie 10:00 w sali Miejskiego Ośrodka Kultury, Sportu 

i Rekreacji w Kleszczelach. W obradach uczestniczyli radni: Dymitr Artysiewicz, Piotr 

Dmitruk, Piotr Gawryluk, Jerzy Gładzki, Aleksander Kazimieruk, Mirosław Markiewicz, 

Marek Martynowicz, Aleksy Roszczenko, Daria Maria Sienkiewicz, Renata Wasiluk 

i Katarzyna Witoszko.  

Podczas obrad nieobecni byli: Janusz Polak, Jan Szmuksta oraz Agnieszka Jowita 

Romaniuk, 

Obradom przewodniczył Przewodniczący Rady Miejskiej w Kleszczelach – 

Pan Aleksy Roszczenko. 

 Protokołowała Joanna Szymaniuk 

 

Do punktu 1. 

 Otwarcia obrad XV  sesji Rady Miejskiej w Kleszczelach dokonał Przewodniczący 

Rady Aleksy Roszczenko witając, radnych, Burmistrza Kleszczel Aleksandra Sielickiego, 

Sekretarz Gminy Walentynę Sidoruk oraz wszystkich przybyłych na dzisiejsze obrady. 

Przewodniczący Rady stwierdził, że na stan 15 radnych w obradach uczestniczy 

12 radnych, co stanowi wymagane kworum do podejmowania prawomocnych uchwał Rady. 

Listy obecności radnych oraz pozostałych osób uczestniczących w obradach stanowią 

załączniki do protokołu (załączniki nr 1, 2). 

 

Do punktu 2. 

 Przewodniczący Rady Aleksy Roszczenko poinformował, iż wpłynęły dwa wnioski 

o zmianę porządku obrad XV sesji Rady Miejskiej w Kleszczelach. Burmistrz Kleszczel 

złożył wniosek o wyłączenie z porządku obrad punktu 8 w brzmieniu: ,,Zapoznanie się z 

„Oceną zasobów pomocy społecznej za rok 2020” oraz drugi wniosek o włączenie do 

porządku obrad 4 uchwał w sprawach: 

1) wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy 

dzierżawy; 

2) udzielenia pomocy w formie dotacji celowej dla Powiatu Hajnowskiego, 

3) przyjęcia Programu usuwania wyrobów zawierających azbest z terenu Gminy 

Kleszczele na lata 20-32. 

4) dokonania zmian w budżecie gminy na 2021 r. 

 

Radny Mirosław Markiewicz wnioskował o wyłączenie z wniosku Burmistrza 

Kleszczel punktu dotyczącego „wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego 

trybu zawarcia umowy dzierżawy”. Argumentując, że tereny gminy Kleszczel są dobrze 

nasłonecznione i jest zainteresowanie firm fotowoltaicznych i należałoby przeprowadzić 

przetarg, bo wtedy mogłoby więcej firm się zgłosić i wziąć udział w przetargu. Można  by 

było również podzielić działkę 19 ha na mniejsze i je wydzierżawić, ponieważ oddawanie 

działki 19 ha bez przetargu wzbudza dużo podejrzeń. 
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Burmistrz Kleszczel Aleksander Sielicki odpowiedział, że propozycja bezprzetargowej 

dzierżawy działki jest zgodna z prawem, wymaga tylko zgody Rady Miejskiej. Radni 

w głosowaniu wyrażą swoje stanowisko w danej sprawie. 

Radny Mirosław Markiewicz odpowiedział, że on nie kwestionuje tego, że to jest 

niezgodne z prawem, ale przeprowadzenie przetargu byłoby korzystniejsze dla gminy. 

Natomiast radni przegłosują wszystko, co Pan Burmistrz zaproponuje. 

Burmistrz Kleszczel Aleksander Sielicki powiedział, że jeśli jest poruszona kwestia, że 

mam pewność przegłosowania wniosku, to go oficjalnie wycofuje. 

Radny Dymitr Artysiewicz powiedział, że według niego, nie ma dużego 

zainteresowania tą działką, gdyby było to już dawno zostałaby sprzedana.  

Radny Mirosław Markiewicz odpowiedział, że jeśli firma jest zainteresowana to niech 

wystartuje w uczciwym przetargu. 

Radny Aleksander Kazimieruk powiedział, że takie działania jak przeprowadzenie 

przetargu przedłużają procedurę, która może negatywnie wpłynąć na inwestycję. 

Zainteresowania tymi działkami do tej pory nie było i nie wiadomo czy będzie. Jest to 

związane z tym, że programy dofinansowujące są nie regularnie i kwoty do rozdania w nich 

nie są zbyt duże, a wstrzymywanie inwestycji i szukanie innych inwestorów, których do tej 

pory nie było, może wpłynąć negatywnie. 

Burmistrz Kleszczel Aleksander Sielicki wniósł o kilkuminutową przerwę. 

Przewodniczący Rady ogłosił 10 minutową przerwę o 10:25. 

 

O godzinie 10:35 Przewodniczący Rady  wznowił obrady XV sesji Rady Miejskiej 

w Kleszczelach. 

Burmistrz Kleszczel Aleksander Sielicki wycofał swój wniosek o wycofaniu z wniosku 

o włączenie do porządku obrad uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od 

obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy, ponieważ odkładanie tego na 

kolejne obrady sesji może spowodować, że potencjalny inwestor się wycofa. Dodał, że kilka 

lat temu zostało wydzierżawione w trybie bezprzetargowym nieruchomość o powierzchni 2,5 

ha pod budowę farmy fotowoltaicznej i z tego tytułu do budżetu gminy wpływa za czynsz 

dzierżawy 10 000 zł za 1 ha oraz podatek od nieruchomości w wysokości 10 000 zł za 1 ha. 

Obecnie te ceny są wyższe i zawarcie umowy w trybie bezprzetargowym byłoby bardzo 

korzystne dla budżetu gminy. 

Radny Piotr Dmitruk powiedział, że grunty mogą być droższe, z racji, że są one przy 

drodze krajowej 66. 

Radny Aleksander Kazimieruk odpowiedział, że nie mówimy o sprzedaży tylko 

o dzierżawie.  

Burmistrz Kleszczel Aleksander Sielicki odpowiedział, że przez 20 lat nie było 

zainteresowania przez podmioty gospodarcze w celu utworzenie jakiegokolwiek zakładu. 

Może minąć kolejnych 20 lat i nikt się nie zainteresuje tymi gruntami, więc jak jest szansa na 

dzierżawę gruntów, to trzeba korzystać z okazji, ponieważ z czynszu dzierżawnego będzie 

około 200 000 zł i z podatku tyle samo wpływu rocznie do budżetu gminy. 

Radny Piotr Dmitruk odpowiedział, że należy zrobić przetarg i wszystko zostanie 

wyjaśnione. 
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 Burmistrz Kleszczel Aleksander Sielicki odpowiedział, że dana sprawa jest 

rozstrzygana większością głosów Rady Miejskiej, my jedynie proponujemy, ale nie 

podejmujemy decyzji. 

Radny Mirosław Markiewicz odpowiedział, że to jest rada Burmistrza i oni 

przegłosują wszystko co Burmistrz zaproponuje. 

Przewodniczący Rady przywołał radnego Mirosława Markiewicza do porządku. 

Radny Dymitr Artysiewicz zwrócił się do radnego Mirosława Markiewicza, że został 

obrażony przez niego słowami, że są radnymi Pana Burmistrza. 

Radny Mirosław Markiewicz odpowiedział, że są radnymi Burmistrza. 

Radny Dymitr Artysiewicz odpowiedział, że są radnymi reprezentującymi swoich 

mieszkańców, a nie Pana Burmistrza. 

Radny Aleksander Kazimiruk powiedział, że radni co sesję zgłaszają do Pana 

Burmistrza zadania, które należy zrealizować, a się nie zastanawiają skąd wziąć na realizację 

tych zadań środki finansowe. Zarzucił radnym, że nie dali żadnego pomysłu inwestycyjnego 

dla gminy, a teraz jak jest inwestor, chcą zablokować inwestycję. 

Burmistrz Kleszczel Aleksander Sielicki powiedział, że uzasadnieniem do wniosku 

o przetarg w trybie bezprzetargowym jest to, że jest tylko jeden inwestor zainteresowany tymi 

gruntami, gdyby było ich więcej byłby ogłoszony przetarg. 

Radny Mirosław Markiewicz zapytał, czy był ogłoszony przetarg. 

Burmistrz Kleszczel Aleksander Sielicki odpowiedział, że wszystkie informację 

o terenach do zagospodarowania są umieszczane na stronach internetowych. 

Radny Mirosław Markiewicz zapytał, czy gmina konkretnie ogłosiła przetarg na 

dzierżawę gruntów. 

Burmistrz Kleszczel Aleksander Sielicki odpowiedział, że na obecną chwile jest tylko 

jeden zainteresowany. 

Radny Marek Martynowicz poinformował, że posiada na swoim gruncie farmę 

fotowoltaiczną i wie z doświadczenia, że to jeszcze nie jest pewne na 100% czy dana farma 

fotowoltaicza powstanie, ponieważ jest dużo uwarunkowań, które muszą być spełnione. 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie wniosek Burmistrza Kleszczel o 

wyłączenie spod obrad XV sesji Rady Miejskiej w Kleszczelach punktu 8 ,,Zapoznanie się z 

„Oceną zasobów pomocy społecznej za rok 2020”. 

W głosowaniu brało udział dwunastu radnych, z których „za” przyjęciem porządku 

głosowało jedenastu radnych, „przeciw” głosował jeden radny, „wstrzymało się” od głosu 

zero radnych.  

Przewodniczący Rady stwierdził, że wniosek Burmistrza Kleszczel w sprawie 

wyłączenia z porządku obrad punktu 8 ,,Zapoznanie się z „Oceną zasobów pomocy 

społecznej za rok 2020” został przyjęty większością głosów. 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie wniosek radnego Mirosława 

Markiewicza o wyłączenie z wniosku Burmistrza Kleszczel punktu: ,,Podjęcie uchwały 

w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia 

umowy dzierżawy”. 

W głosowaniu brało udział jedenastu radnych, z których „za” przyjęciem porządku 

głosowało czterech radnych, „przeciw” głosowało siedmiu radnych, „wstrzymało się” od 

głosu zero radnych. ,,nie oddał” głosu jeden radny.  
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Przewodniczący Rady stwierdził, że radnego Mirosława Markiewicza o wyłączenie 

z wniosku Burmistrza Kleszczel punktu: ,,Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy” został 

odrzucony większością głosów. 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie wniosek Burmistrza Kleszczel 

o włączenie do porządku obrad XV sesji Rady Miejskiej w Kleszczelach punktu: ,,Podjęcie 

uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu 

zawarcia umowy dzierżawy”. 

W głosowaniu brało udział dwunastu radnych, z których „za” przyjęciem wniosku 

głosowało dziesięciu  radnych, „przeciw” głosowało dwóch radnych, „wstrzymało się” 

od głosu zero radnych.  

Przewodniczący Rady stwierdził, że wniosek Burmistrza Kleszczel w sprawie 

włączenia do porządku obrad punktu ,,Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy” został przyjęty 

większością głosów. 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie wniosek Burmistrza Kleszczel 

o włączenie do porządku obrad XV sesji Rady Miejskiej w Kleszczelach punktu: ,,Podjęcie 

uchwały w sprawie  udzielenia pomocy w formie dotacji celowej dla Powiatu Hajnowskiego”. 

W głosowaniu brało udział dwunastu radnych, z których „za” przyjęciem wniosku 

głosowało dziesięciu  radnych, „przeciw” głosowało dwóch radnych, „wstrzymało się” 

od głosu zero radnych.  

Przewodniczący Rady stwierdził, że wniosek Burmistrza Kleszczel w sprawie 

włączenia do porządku obrad punktu ,,Podjęcie uchwały w sprawie  udzielenia pomocy 

w formie dotacji celowej dla Powiatu Hajnowskiego” został przyjęty większością głosów. 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie wniosek Burmistrza Kleszczel 

o włączenie do porządku obrad XV sesji Rady Miejskiej w Kleszczelach punktu: ,,Podjęcie 

uchwały w sprawie  przyjęcia Programu usuwania wyrobów zawierających azbest z terenu 

Gminy Kleszczele na lata 2020-2032”. 

W głosowaniu brało udział dwunastu radnych, z których „za” przyjęciem porządku 

głosowało dwunastu  radnych, „przeciw” głosowało zero radnych, „wstrzymało się” od głosu 

zero radnych.  

Przewodniczący Rady stwierdził, że wniosek Burmistrza Kleszczel w sprawie 

włączenia do porządku obrad punktu ,,Podjęcie uchwały w sprawie  przyjęcia Programu 

usuwania wyrobów zawierających azbest z terenu Gminy Kleszczele na lata 2020-2032” 

został przyjęty jednogłośnie. 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie wniosek Burmistrza Kleszczel 

o włączenie do obrad XV sesji Rady Miejskiej w Kleszczelach punktu: ,,Podjęcie uchwały 

w sprawie  dokonania zmian w budżecie gminy na 2021 r.” 

W głosowaniu brało udział dwunastu radnych, z których „za” przyjęciem porządku 

głosowało dwunastu  radnych, „przeciw” głosowało zero radnych, „wstrzymało się” od głosu 

zero radnych.  

Przewodniczący Rady stwierdził, że wniosek Burmistrza Kleszczel w sprawie 

włączenia do porządku obrad punktu ,,Podjęcie uchwały w sprawie  dokonania zmian 

w budżecie gminy na 2021 r.” został przyjęty jednogłośnie. 
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Przewodniczący Rady przedstawił zmieniony porządek obrad: 

1) Otwarcie obrad XV sesji Rady Miejskiej w Kleszczelach.  

2) Przedstawienie porządku obrad.  

3) Przyjęcie protokołu z obrad XIV sesji Rady Miejskiej w Kleszczelach odbytej w dniu 

28 stycznia 2021 r.  

4) Sprawozdanie z działalności Burmistrza Kleszczel w okresie między sesjami.  

5) Przyjęcie sprawozdania z działalności Miejskiej Biblioteki Publicznej w Kleszczelach 

za 2020 r.  

6) Przyjęcie sprawozdania z działalności Miejskiego Ośrodka Kultury, Sportu i Rekreacji 

w Kleszczelach za 2020 r. i przedstawienie zamierzeń na 2021 r.  

7) Przyjęcie sprawozdania z działalności Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej 

w Kleszczelach za 2020 r. oraz potrzeby w zakresie pomocy społecznej na 2021 r.  

8) Przyjęcie sprawozdania z realizacji zadań z zakresu wspierania rodziny i pieczy 

zastępczej za 2020 r. oraz potrzeby związane z realizacją zadań na 2021 r.  

9) Przyjęcie sprawozdania z realizacji Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy 

w Rodzinie oraz Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie w Gminie Kleszczele za rok 

2020.  

10) Przyjęcie sprawozdania z realizacji rocznego programu współpracy Gminy Kleszczele 

z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność 

pożytku publicznego w 2020 r.  

11) Podjęcie uchwały w sprawie Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 

zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie gminy Kleszczele w 2021 r.  

12) Podjęcie uchwały w sprawie niewyrażenia zgody na wyodrębnienie w budżecie 

Gminy Kleszczele środków stanowiących fundusz sołecki.  

13) Podjęcie uchwały zmieniająca uchwałę w sprawie Gminnego Programu Profilaktyki 

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na 

2021 r.  

14) Podjęcie uchwały w sprawie zwolnienia z drugiej raty oraz przedłużenie terminu 

wniesienia trzeciej raty opłat za korzystanie z zezwoleń na sprzedaż napojów 

alkoholowych przeznaczonych do spożycia w miejscu sprzedaży na terenie gminy 

Kleszczele należnych w 2021 r.  

15) Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości opłaty za wpis do rejestru żłobków 

i klubów dziecięcych.  

16) Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji dotyczącej szczepień na COVID-19.  

17) Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji o opinię w sprawie przeprowadzenia 

Referendum Ludowego.  

18) Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji o poparcie Rządu Tymczasowej 

Rady Stanu Narodu Polskiego Społecznego Komitetu Konstytucyjnego.  

19) Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku 

przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy.  

20) Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy w formie dotacji celowej dla Powiatu 

Hajnowskiego.  

21) Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Programu usuwania wyrobów zawierających 

azbest z terenu Gminy Kleszczele na lata 2020-2032.  

22) Podjęcie uchwały w sprawie dokonania zmian w budżecie gminy na 2021 r.  
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23) Przyjęcie sprawozdań z pracy Komisji stałych Rady Miejskiej w Kleszczelach za 2020 

r.:  

a) Komisji Społecznej,  

b) Komisji Budżetu i Rozwoju Gminy,  

c) Komisji Skarg, Wniosków i Petycji,  

d) Komisji Rewizyjnej.  

24) Wolne wnioski i informacje.  

25) Zamknięcie obrad.  

 Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie przedstawiony porządek obrad. 

W głosowaniu brało udział dwunastu radnych, z których „za” przyjęciem porządku 

głosowało jedenastu radnych, „przeciw” głosowało zero radnych, „wstrzymało się” od głosu 

jeden radny.  

Przewodniczący Rady stwierdził, że porządek obrad został przyjęty większością 

głosów.  

 

Do punktu 3. 

Przewodniczący Rady wystąpił z wnioskiem o przyjęcie protokołu z obrad XIV sesji 

Rady Miejskiej w Kleszczelach odbytej w dniu 29 stycznia 2021 r. 

Do treści protokołu przed obradami sesji oraz w trakcie sesji uwag nie wniesiono. 

Protokół z obrad XIV sesji Rady Miejskiej w Kleszczelach odbytej w dniu 29 stycznia 2021 r. 

został przyjęty przez aklamację. 

 

Do punktu 4. 

Burmistrz Kleszczel Aleksander Sielicki poinformował, iż w okresie między XIV a XV 

sesją Rady Miejskiej w Kleszczelach wydał 16 zarządzeń. Przedstawił jakich spraw 

zarządzenia dotyczyły. 

Następnie Burmistrz przekazał bieżące informacje dotyczące gminy: 

 w ramach dofinansowania dla gmin na terenie, w których funkcjonowały PGR, 

złożyliśmy 3 wnioski dotyczące: wykonania termomodernizacji budynku w Szkole 

Podstawowej w Kleszczelach, remontu ulicy Wiśniowej w Kleszczelach i budowy 

placu zabaw na osiedlu przy ulicy Akacjowej w Kleszczelach; 

 złożony został wniosek na przebudowę drogi Saki – Grabowiec, rozstrzygnięcia 

jeszcze nie ma; 

 obecnie trwa aktualizacja projektu budynku świetlicy w Sakach i jak projekt będzie 

gotowy, to zostanie ogłoszony przetarg na wyłonienie wykonawcy; 

 ścieżka pieszo – rowerowa w Dobrowodzie zostanie oddana do eksploatacji do świat 

wielkanocnych; 

 w Dobrowodzie budynek po starej świetlicy ma zostać rozebrany a teren posprzątany 

i na tym terenie ma powstać tzw. zielony parking; 

 przy współpracy z Zarządem Dróg Powiatowych są podejmowane działania dotyczące 

wykonania projektu technicznego przebudowy ulicy Kleszczelowskiej 

w Dobrowodzie; 

 zakup urządzeń do ćwiczeń we wsiach Suchowolce, Policzna, Dobrowoda, Saki oraz 

Dasze jest planowany w bieżącym roku; 
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 w ramach Lokalnej Grupy Działania jest planowana modernizacja oświetlenia 

ulicznego w siedmiu wsiach na terenie Gminy Kleszczele, jak otrzymamy odpowiedź 

pozytywną z Urzędu Marszałkowskiego to będziemy wyłaniać wykonawcę na to 

zadanie; 

 został złożony wniosek na budowę wiaty ogniskowej z miejscami siedzącymi, która 

miałaby być postawiona przy zalewie w Repczycach; 

 dokumenty na zakup 3 wiat przystankowych, które będą ustawione w obrębie wsi 

Zaleszany i Suchowolce; 

 w Kleszczelach jest planowana budowa farmy fotowoltaicznej na powierzchni ponad 

80 hektarów. Już została wydana decyzja środowiskowa, trwają dalsze postępowania 

administracyjne w tej sprawie; 

 obecnie trwa wydawanie decyzji na zwrot kwot podatku akcyzowego zawartego 

w cenie oleju napędowego. 

Burmistrz Kleszczel poprosił radnych, aby przekazali mieszkańcom prośbę, aby 

zapełniali całe worki odpadami, a nie tylko do połowy. Dodał, że szykujemy się do 

ogłoszenia przetargu o wyłonienie firmy do odbioru odpadów komunalnych. 

Radny Mirosław Markiewicz zapytał, czy worki nie mogą być mniejsze, ponieważ 

starsze osoby jak zapełnią worek cały odpadami, to później nie dadzą radę go wystawić. 

Do przedstawionego sprawozdania radni nie wnieśli uwag. Przewodniczący Rady 

stwierdził, że sprawozdanie z działalności Burmistrza Kleszczel w okresie między sesjami 

zostało przyjęte przez aklamację. 

 

Do punktu 5. 

Przewodniczący Rady poinformował, iż sprawozdanie z działalności Miejskiej 

Biblioteki Publicznej w Kleszczelach za 2020 r. zostało przesłane radnym wraz 

z zawiadomieniem na sesję oraz było przedstawiane na posiedzeniu Komisji Społecznej. 

Komisja przyjęła sprawozdanie, nie wnosząc uwag. Radni nie zgłosili uwag do sprawozdania. 

Przewodniczący Rady zarządził przeprowadzenie głosowania jawnego imiennego nad 

sprawozdaniem z działalności Miejskiej Biblioteki Publicznej w Kleszczelach za 2020 r. 

W głosowaniu brało udział dwunastu radnych, z których „za” przyjęciem porządku 

głosowało dwunastu  radnych, „przeciw” głosowało zero radnych, „wstrzymało się” od głosu 

zero radnych.  

Przewodniczący Rady stwierdził, że  Sprawozdanie z działalności Miejskiej Biblioteki 

Publicznej w Kleszczelach za 2020 r. zostało przyjęte jednogłośnie. Sprawozdanie stanowi 

załącznik Nr 3 do protokołu. 

 

Do punktu 6. 

Przewodniczący Rady poinformował, iż sprawozdanie z działalności Miejskiego 

Ośrodka Kultury, Sportu i Rekreacji w Kleszczelach za 2020 r. i przedstawienie zamierzeń na 

2021 r. zostało przesłane radnym wraz z zawiadomieniem na sesję oraz było przedstawiane na 

posiedzeniu Komisji Społecznej. Komisja przyjęła sprawozdanie, nie wnosząc uwag. Radni 

nie zgłosili uwag do sprawozdania. 

Przewodniczący Rady zarządził przeprowadzenie głosowania jawnego imiennego nad 

sprawozdaniem z działalności Miejskiego Ośrodka Kultury, Sportu i Rekreacji 

w Kleszczelach za 2020 r. i przedstawienie zamierzeń na 2021 r.  
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W głosowaniu brało udział dwunastu radnych, z których „za” przyjęciem porządku 

głosowało dwunastu  radnych, „przeciw” głosowało zero radnych, „wstrzymało się” od głosu 

zero radnych.  

Przewodniczący Rady stwierdził, że Sprawozdania z działalności Miejskiego Ośrodka 

Kultury, Sportu i Rekreacji w Kleszczelach za 2020 r. i przedstawienie zamierzeń na 2021 r.  

zostało przyjęte jednogłośnie. Sprawozdanie stanowi załącznik Nr 4 do protokołu. 

 

 

Do punktu 7. 

Przewodniczący Rady poinformował, iż  sprawozdanie z działalności Miejskiego 

Ośrodka Pomocy Społecznej w Kleszczelach za 2020 r. oraz potrzeby w zakresie pomocy 

społecznej na 2021 r. zostało przesłane radnym wraz z zawiadomieniem na sesję oraz było 

przedstawiane na posiedzeniu Komisji Społecznej. Komisja przyjęła sprawozdanie, nie 

wnosząc uwag. Radni nie zgłosili uwag do sprawozdania. 

Przewodniczący Rady zarządził przeprowadzenie głosowania jawnego imiennego nad 

sprawozdaniem z działalności Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Kleszczelach za 

2020 r. oraz potrzeby w zakresie pomocy społecznej na 2021 r. 

W głosowaniu brało udział dwunastu radnych, z których „za” przyjęciem porządku 

głosowało dwunastu  radnych, „przeciw” głosowało zero radnych, „wstrzymało się” od głosu 

zero radnych.  

Przewodniczący Rady stwierdził, że Sprawozdanie z działalności Miejskiego Ośrodka 

Pomocy Społecznej w Kleszczelach za 2020 r. oraz potrzeby w zakresie pomocy społecznej 

na 2021 r.  zostało przyjęte jednogłośnie. Sprawozdanie stanowi załącznik Nr 5 do 

protokołu. 

 

Do punktu 8. 

Przewodniczący Rady poinformował, iż sprawozdanie z realizacji zadań z zakresu 

wspierania rodziny i pieczy zastępczej za 2020 r. oraz potrzeby związane z realizacją zadań 

na 2021 r. zostało przesłane radnym wraz z zawiadomieniem na sesję oraz było przedstawiane 

na posiedzeniu Komisji Społecznej. Komisja przyjęła sprawozdanie, nie wnosząc uwag. 

Radni nie zgłosili uwag do sprawozdania. 

Przewodniczący Rady zarządził przeprowadzenie głosowania jawnego imiennego nad 

sprawozdaniem z realizacji zadań z zakresu wspierania rodziny i pieczy zastępczej za 2020 r. 

oraz potrzeby związane z realizacją zadań na 2021 r. 

W głosowaniu brało udział dwunastu radnych, z których „za” przyjęciem porządku 

głosowało dwunastu  radnych, „przeciw” głosowało zero radnych, „wstrzymało się” od głosu 

zero radnych.  

Przewodniczący Rady stwierdził, że Sprawozdanie z realizacji zadań z zakresu 

wspierania rodziny i pieczy zastępczej za 2020 r. oraz potrzeby związane z realizacją zadań 

na 2021 r. zostało przyjęte jednogłośnie. Sprawozdanie stanowi załącznik Nr 6 do protokołu. 

 

Do punktu 9. 

Przewodniczący Rady poinformował, iż sprawozdanie z realizacji Gminnego 

Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie oraz Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie 

w Gminie Kleszczele za 2020 rok zostało przesłane radnym wraz z zawiadomieniem na sesję 
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oraz było przedstawiane na posiedzeniu Komisji Społecznej. Komisja przyjęła sprawozdanie, 

nie wnosząc uwag. Radni nie zgłosili uwag do sprawozdania. 

Przewodniczący Rady zarządził przeprowadzenie głosowania jawnego imiennego nad 

sprawozdaniem z realizacji Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie oraz 

Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie w Gminie Kleszczele za 2020 rok. 

W głosowaniu brało udział dwunastu radnych, z których „za” przyjęciem porządku 

głosowało dwunastu  radnych, „przeciw” głosowało zero radnych, „wstrzymało się” od głosu 

zero radnych.  

Przewodniczący Rady stwierdził, że Sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu 

Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie oraz Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie w Gminie 

Kleszczele za 2020 rok zostało przyjęte jednogłośnie. Sprawozdanie stanowi załącznik Nr 7 

do protokołu. 

 

Do punktu 10. 

Przewodniczący Rady poinformował, iż sprawozdanie z realizacji rocznego programu 

współpracy Gminy Kleszczele z organizacjami pozarządowymi oraz  innymi podmiotami 

prowadzącymi działalność pożytku publicznego w 2020 r. zostało przesłane radnym wraz 

z zawiadomieniem na sesję oraz było przedstawiane na posiedzeniu Komisji Społecznej. 

Komisja przyjęła sprawozdanie, nie wnosząc uwag. Radni nie zgłosili uwag do sprawozdania. 

Przewodniczący Rady zarządził przeprowadzenie głosowania jawnego imiennego nad 

sprawozdaniem z realizacji rocznego programu współpracy Gminy Kleszczele 

z organizacjami pozarządowymi oraz  innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku 

publicznego w 2020 r. 

W głosowaniu brało udział dwunastu radnych, z których „za” przyjęciem porządku 

głosowało dwunastu  radnych, „przeciw” głosowało zero radnych, „wstrzymało się” od głosu 

zero radnych.  

Przewodniczący Rady stwierdził, że Sprawozdanie z realizacji rocznego programu 

współpracy Gminy Kleszczele z organizacjami pozarządowymi oraz  innymi podmiotami 

prowadzącymi działalność pożytku publicznego w 2020 r. zostało przyjęte jednogłośnie. 

Sprawozdanie stanowi załącznik Nr 8 do protokołu. 

 

Do punktu 11. 

Przewodniczący Rady przedstawił projekt uchwały w sprawie programu opieki nad 

zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie gminy 

Kleszczele w 2021 r.   

Przewodniczący Rady nadmienił, iż projekt uchwały został przesłany radnym wraz 

z zawiadomieniem o sesji. Komisje pozytywnie zaopiniowała omawiany projekt uchwały. 

Do projektu uchwały radni uwag nie wnieśli.  

Przewodniczący Rady zarządził przeprowadzenie głosowania jawnego imiennego nad 

projektem uchwały w sprawie programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 

zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie gminy Kleszczele w 2021 r.   

W głosowaniu brało udział dwunastu radnych, z których „za” podjęciem uchwały 

głosowało dwunastu radnych, „przeciw” głosowało zero radnych, „wstrzymało się” od głosu 

zero radnych. Wyniki głosowania stanowią załącznik nr 9 do protokołu.  
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Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała Nr XIV/130/2021 w sprawie programu 

opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie 

gminy Kleszczele w 2021 r. została podjęta jednogłośnie. Uchwała stanowi załącznik nr 10 

do protokołu. 

 

Do punktu 12. 

Przewodniczący Rady przedstawił projekt uchwały w  sprawie niewyrażenia zgody na 

wyodrębnienie w  budżecie Gminy Kleszczele środków  stanowiących fundusz sołecki. 

Przewodniczący Rady nadmienił, iż projekt uchwały został przesłany radnym wraz 

z zawiadomieniem o sesji. Komisje pozytywnie zaopiniowała omawiany projekt uchwały.  

Radny Piotr Dmitruk powiedział, że gdyby nie fundusz sołecki to w wielu wsiach nie 

zostałyby zrobione drogi. 

Burmistrz Kleszczel Aleksander Sielicki odpowiedział, że propozycja zawieszenia 

funduszu sołeckiego na rok 2022 nie wzięła się znikąd, ale jest oparta na tym, co się dzieje 

z tym funduszem. Wyodrębnienie z budżetu  funduszu sołeckiego na drobne sprawy 

przyczynia się, że później jest problem ze znalezieniem środków finansowych na realizację 

kluczowej inwestycji. Ponadto w momencie jak fundusz sołecki powstawał, z budżetu 

państwa był większy zwrot środków finansowych niż jest to obecnie. Dodatkowo podczas 

wrześniowych zebrań wiejskich niejednokrotnie trzeba było podpowiadać mieszkańcom na co 

można wydatkować fundusz sołecki, ponieważ był niejednokrotnie problem ze znalezieniem 

propozycji ze strony mieszkańców. 

Radny Piotr Dmitruk odpowiedział, że jeśli ktoś nie chce tych środków finansowych, 

to niech nie bierze, ale dla Toporek jest to luksus. 

Burmistrz Kleszczel Aleksander Sielicki odpowiedział, że w Toporkach, w których 

z funduszu sołeckiego były naprawiane drogi gminne, będą one teraz naprawiane 

bezpośrednio ze środków finansowych z budżetu gminy. 

Radny Piotr Dmitruk odpowiedział, że droga w stronę Malennik oraz do cmentarza 

nie była robiona. 

Burmistrz Kleszczel Aleksander Sielicki odpowiedział, że w 2022 roku środki 

finansowe nie z funduszu sołeckiego, ale bezpośrednio z budżetu gminy będą przeznaczane 

na utrzymanie dróg gminnych. 

Przewodniczący Rady zarządził przeprowadzenie głosowania jawnego imiennego nad 

projektem uchwały w  sprawie niewyrażenia zgody na wyodrębnienie w  budżecie Gminy 

Kleszczele środków  stanowiących fundusz sołecki.  

W głosowaniu brało udział dwunastu radnych, z których „za” podjęciem uchwały 

głosowało ośmiu radnych, „przeciw” głosowało dwóch radnych, „wstrzymało się” od głosu 

ośmiu radnych. Wyniki głosowania stanowią załącznik nr 11 do protokołu.  

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała Nr XIV/131/2021 w  sprawie 

niewyrażenia zgody na wyodrębnienie w  budżecie Gminy Kleszczele środków  stanowiących 

fundusz sołecki została podjęta większością głosów. Uchwała stanowi załącznik nr 12 do 

protokołu. 

 

Do punktu 13. 

Przewodniczący Rady przedstawił projekt uchwały zmieniającej uchwałę w  sprawie 

Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów  Alkoholowych oraz 
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Przeciwdziałania Narkomanii na 2021 r. 

Przewodniczący Rady nadmienił, iż projekt uchwały został przesłany radnym wraz 

z zawiadomieniem o sesji. Komisje pozytywnie zaopiniowała omawiany projekt uchwały. 

Do projektu uchwały radni uwag nie wnieśli.  

Przewodniczący Rady zarządził przeprowadzenie głosowania jawnego imiennego nad 

projektem uchwały zmieniającej uchwałę w  sprawie Gminnego Programu Profilaktyki 

i Rozwiązywania Problemów  Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na 2021 r. 

W głosowaniu brało udział dwunastu radnych, z których „za” podjęciem uchwały 

głosowało dwunastu radnych, „przeciw” głosowało zero radnych, „wstrzymało się” od głosu 

zero radnych. Wyniki głosowania stanowią załącznik nr 13 do protokołu.  

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała Nr XIV/132/2021 uchwały zmieniającej 

uchwałę w  sprawie Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów  Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na 2021 r. została podjęta 

jednogłośnie. Uchwała stanowi załącznik nr 14 do protokołu. 

 

Do punktu 14. 

Przewodniczący Rady przedstawił projekt uchwały w  sprawie zwolnienia z drugiej 

raty oraz przedłużenia terminu wniesienia trzeciej raty opłat za korzystanie z zezwoleń na 

sprzedaż napojów  alkoholowych przeznaczonych do spożycia w  miejscu sprzedaży na 

terenie gminy Kleszczele należnych  w  2021 r. 

Przewodniczący Rady nadmienił, iż projekt uchwały został przesłany radnym wraz 

z zawiadomieniem o sesji. Komisje pozytywnie zaopiniowała omawiany projekt uchwały. 

Do projektu uchwały radni uwag nie wnieśli.  

Przewodniczący Rady zarządził przeprowadzenie głosowania jawnego imiennego nad 

projektem uchwały w  sprawie zwolnienia z drugiej raty oraz przedłużenia terminu wniesienia 

trzeciej raty opłat za korzystanie z zezwoleń na sprzedaż napojów  alkoholowych 

przeznaczonych do spożycia w  miejscu sprzedaży na terenie gminy Kleszczele należnych  

w  2021 r. 

W głosowaniu brało udział dwunastu radnych, z których „za” podjęciem uchwały 

głosowało jedenastu radnych, „przeciw” głosowało zero radnych, „wstrzymało się” od głosu 

jeden radny. Wyniki głosowania stanowią załącznik nr 14 do protokołu.  

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała Nr XIV/133/2021 w  sprawie zwolnienia 

z drugiej raty oraz przedłużenia terminu wniesienia trzeciej raty opłat za korzystanie 

z zezwoleń na sprzedaż napojów  alkoholowych przeznaczonych do spożycia w  miejscu 

sprzedaży na terenie gminy Kleszczele należnych  w  2021 r. została podjęta większością 

głosów. Uchwała stanowi załącznik nr 15 do protokołu. 

 

Przewodniczący Rady zarządził 10 minutową przerwę o godzinie 12:00 

 

O godzinie 12:10 Przewodniczący Rady wznowił obrady XV sesji Rady Miejskiej 

w Kleszczelach 

 

Do punktu 15. 

Przewodniczący Rady przedstawił projekt w sprawie ustalenia wysokości opłaty za 

wpis do rejestru żłobków i klubów dziecięcych. 
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Przewodniczący Rady nadmienił, iż projekt uchwały został przesłany radnym wraz 

z zawiadomieniem o sesji. Komisje pozytywnie zaopiniowała omawiany projekt uchwały. 

Do projektu uchwały radni uwag nie wnieśli.  

Przewodniczący Rady zarządził przeprowadzenie głosowania jawnego imiennego nad 

projektem uchwały w sprawie ustalenia wysokości opłaty za wpis do rejestru żłobków 

i klubów dziecięcych. 

W głosowaniu brało udział dwunastu radnych, z których „za” podjęciem uchwały 

głosowało dwunastu radnych, „przeciw” głosowało zero radnych, „wstrzymało się” od głosu 

zero radnych. Wyniki głosowania stanowią załącznik nr 16 do protokołu.  

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała Nr XIV/134/2021 w sprawie ustalenia 

wysokości opłaty za wpis do rejestru żłobków i klubów dziecięcych została podjęta 

jednogłośnie. Uchwała stanowi załącznik nr 17 do protokołu. 

 

Do punktu 16. 

Przewodniczący Rady przedstawił projekt w  sprawie rozpatrzenia petycji dotyczącej 

szczepionki przeciw COVID-19. 

Przewodniczący Rady nadmienił, iż projekt uchwały został przesłany radnym wraz 

z zawiadomieniem o sesji. Komisje pozytywnie zaopiniowała omawiany projekt uchwały. 

Do projektu uchwały radni uwag nie wnieśli.  

Przewodniczący Rady zarządził przeprowadzenie głosowania jawnego imiennego nad 

projektem uchwały w  sprawie rozpatrzenia petycji dotyczącej szczepionki przeciw COVID-

19. 

W głosowaniu brało udział dwunastu radnych, z których „za” podjęciem uchwały 

głosowało dwunastu radnych, „przeciw” głosowało zero radnych, „wstrzymało się” od głosu 

zero radnych. Wyniki głosowania stanowią załącznik nr 18 do protokołu.  

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała Nr XIV/135/2021 w  sprawie 

rozpatrzenia petycji dotyczącej szczepionki przeciw COVID-19 została podjęta jednogłośnie. 

Uchwała stanowi załącznik nr 19 do protokołu. 

 

Do punktu 17. 

Przewodniczący Rady przedstawił projekt w sprawie rozpatrzenia petycji o opinię 

w sprawie przeprowadzenia referendum ludowego. 

Przewodniczący Rady nadmienił, iż projekt uchwały został przesłany radnym wraz 

z zawiadomieniem o sesji. Komisje pozytywnie zaopiniowała omawiany projekt uchwały.  

Radny Mirosław Markiewicz powiedział, że takich projektów nie należy lekceważyć, 

ale jeśli wpływają to należałoby je przedstawić podczas sesji, a nie tylko na komisjach, 

ponieważ sesja jest nagrywana i można ją obejrzeć w Internecie. 

Przewodniczący Rady zarządził przeprowadzenie głosowania jawnego imiennego nad 

projektem uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji o opinię w sprawie przeprowadzenia 

referendum ludowego. 

W głosowaniu brało udział dwunastu radnych, z których „za” podjęciem uchwały 

głosowało dziesięciu radnych, „przeciw” głosowało dwóch radnych, „wstrzymało się” od 

głosu zero radnych. Wyniki głosowania stanowią załącznik nr 20 do protokołu.  
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Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała Nr XIV/136/2021 w sprawie 

rozpatrzenia petycji o opinię w sprawie przeprowadzenia referendum ludowego została 

podjęta większością głosów. Uchwała stanowi załącznik nr 21 do protokołu. 

 

Do punktu 18. 

Przewodniczący Rady przedstawił projekt w sprawie rozpatrzenia petycji o poparcie 

Rządu Tymczasowej Rady Stanu Narodu Polskiego Społecznego Komitetu Konstytucyjnego. 

Przewodniczący Rady nadmienił, iż projekt uchwały został przesłany radnym wraz 

z zawiadomieniem o sesji. Komisje pozytywnie zaopiniowała omawiany projekt uchwały. 

Do projektu uchwały radni uwag nie wnieśli.  

Przewodniczący Rady zarządził przeprowadzenie głosowania jawnego imiennego nad 

projektem uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji o poparcie Rządu Tymczasowej Rady 

Stanu Narodu Polskiego Społecznego Komitetu Konstytucyjnego. 

W głosowaniu brało udział dwunastu radnych, z których „za” podjęciem uchwały 

głosowało jedenastu radnych, „przeciw” głosowało jeden radny, „wstrzymało się” od głosu 

zero radnych. Wyniki głosowania stanowią załącznik nr 22 do protokołu.  

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała Nr XIV/137/2021 w sprawie 

rozpatrzenia petycji o poparcie Rządu Tymczasowej Rady Stanu Narodu Polskiego 

Społecznego Komitetu Konstytucyjnego została podjęta większością głosów. Uchwała 

stanowi załącznik nr 23 do protokołu. 

 

Do punktu 19. 

Przewodniczący Rady przedstawił projekt w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie 

od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy. 

Przewodniczący Rady nadmienił, iż projekt uchwały został przesłany radnym wraz 

z zawiadomieniem o sesji. Komisje pozytywnie zaopiniowała omawiany projekt uchwały. 

Do projektu uchwały radni uwag nie wnieśli.  

Przewodniczący Rady zarządził przeprowadzenie głosowania jawnego imiennego nad 

projektem uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego 

trybu zawarcia umowy dzierżawy. 

W głosowaniu brało udział dwunastu radnych, z których „za” podjęciem uchwały 

głosowało dziecięciu radnych, „przeciw” głosowało dwóch radnych, „wstrzymało się” od 

głosu zero radnych. Wyniki głosowania stanowią załącznik nr 24 do protokołu.  

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała Nr XIV/138/2021 w sprawie wyrażenia 

zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy została 

podjęta większością głosów. Uchwała stanowi załącznik nr 25 do protokołu. 

 

Do punktu 20. 

Przewodniczący Rady przedstawił projekt w sprawie udzielenia pomocy w formie 

dotacji celowej dla Powiatu Hajnowskiego. 

Przewodniczący Rady nadmienił, iż projekt uchwały został przesłany radnym wraz 

z zawiadomieniem o sesji. Komisje pozytywnie zaopiniowała omawiany projekt uchwały. 

Do projektu uchwały radni uwag nie wnieśli.  

Przewodniczący Rady zarządził przeprowadzenie głosowania jawnego imiennego nad  
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projektem uchwały w sprawie udzielenia pomocy w formie dotacji celowej dla Powiatu 

Hajnowskiego. 

W głosowaniu brało udział dwunastu radnych, z których „za” podjęciem uchwały 

głosowało jedenastu radnych, „przeciw” głosowało zero radnych, „wstrzymało się” od głosu 

jeden radny. Wyniki głosowania stanowią załącznik nr 26 do protokołu.  

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała Nr XIV/139/2021 w sprawie udzielenia 

pomocy w formie dotacji celowej dla Powiatu Hajnowskiego została podjęta większością 

głosów. Uchwała stanowi załącznik nr 27 do protokołu. 

 

Do punktu 21. 

Przewodniczący Rady przedstawił projekt w sprawie przyjęcia Programu usuwania 

wyrobów zawierających azbest z terenu Gminy Kleszczele na lata 2020-2032. 

Przewodniczący Rady nadmienił, iż projekt uchwały został przesłany radnym wraz 

z zawiadomieniem o sesji. Komisje pozytywnie zaopiniowała omawiany projekt uchwały. 

Do projektu uchwały radni uwag nie wnieśli.  

Przewodniczący Rady zarządził przeprowadzenie głosowania jawnego imiennego nad 

projektem uchwały w sprawie przyjęcia Programu usuwania wyrobów zawierających azbest 

z terenu Gminy Kleszczele na lata 2020-2032. 

W głosowaniu brało udział dwunastu radnych, z których „za” podjęciem uchwały 

głosowało dwunastu radnych, „przeciw” głosowało zero radnych, „wstrzymało się” od głosu 

zero radnych. Wyniki głosowania stanowią załącznik nr 28 do protokołu.  

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała Nr XIV/140/2021 w sprawie przyjęcia 

Programu usuwania wyrobów zawierających azbest z terenu Gminy Kleszczele na lata 

2020-2032 została podjęta jednogłośnie. Uchwała stanowi załącznik nr 29 do protokołu. 

 

Do punktu 22. 

Burmistrz Kleszczel Aleksander Sielicki przedstawił uzasadnienie do projektu uchwały 

w sprawie dokonania zmian w budżecie gminy na 2021 r. 

Przewodniczący Rady nadmienił, iż Komisja Budżetu i Rozwoju Gminy  pozytywnie 

zaopiniowała omawiany projekt uchwały. Do projektu uchwały radni uwag nie wnieśli.  

Przewodniczący Rady zarządził przeprowadzenie głosowania jawnego imiennego nad 

projektem uchwały w sprawie dokonania zmian w budżecie gminy na 2021 r. 

W głosowaniu brało udział dwunastu radnych, z których „za” podjęciem uchwały 

głosowało dwunastu radnych, „przeciw” głosowało zero radnych, „wstrzymało się” od głosu 

zero radnych. Wyniki głosowania stanowią załącznik nr 30 do protokołu.  

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała Nr XIV/141/2021 w sprawie dokonania 

zmian w budżecie gminy na 2021 r. została podjęta jednogłośnie. Uchwała stanowi załącznik 

nr 31 do protokołu. 

 

Do punktu 23a. 

Przewodniczący Komisji Społecznej Dymitr Artysiewicz przedstawił sprawozdanie 

z pracy Komisji w 2020 r. 

Wobec braku uwag Przewodniczący Rady zarządził przeprowadzenie głosowania 

jawnego imiennego nad sprawozdaniem z pracy Komisji Społecznej Rady Miejskiej 

w Kleszczelach w 2020 r. 
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W głosowaniu brało udział dwunastu radnych, z których „za” przyjęciem porządku 

głosowało dwunastu  radnych, „przeciw” głosowało zero radnych, „wstrzymało się” od głosu 

zero radnych.  

Przewodniczący Rady stwierdził, że Sprawozdanie z pracy Komisji Społecznej Rady 

Miejskiej w Kleszczelach w 2020 r.  zostało przyjęte jednogłośnie. Sprawozdanie stanowi 

załącznik Nr 32 do protokołu. 

 

Do punktu 23b. 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Gminy Marek Martynowicz przedstawił 

sprawozdanie z pracy Komisji w 2020 r. 

Wobec braku uwag Przewodniczący Rady zarządził przeprowadzenie głosowania 

jawnego imiennego nad sprawozdaniem z pracy Komisji Budżetu i Rozwoju Gminy Rady 

Miejskiej w Kleszczelach w 2020 r. 

W głosowaniu brało udział dwunastu radnych, z których „za” przyjęciem porządku 

głosowało dziesięciu radnych, „przeciw” głosowało zero radnych, „wstrzymało się” od głosu 

dwóch radnych.  

Przewodniczący Rady stwierdził, że Sprawozdanie z pracy Komisji Budżetu 

i Rozwoju Gminy Rady Miejskiej w Kleszczelach w 2020 r. zostało przyjęte większością 

głosów. Sprawozdanie stanowi załącznik Nr 33 do protokołu. 

 

Do punktu 23c. 

Zastępca Przewodniczącego Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Katarzyna Koc 

przedstawiła sprawozdanie z pracy Komisji w 2020 r. 

Wobec braku uwag Przewodniczący Rady zarządził przeprowadzenie głosowania 

jawnego imiennego nad sprawozdaniem z pracy Komisji Skarg, Wniosków i Petycji  Rady 

Miejskiej w Kleszczelach w 2020 r. 

W głosowaniu brało udział dwunastu radnych, z których „za” przyjęciem porządku 

głosowało jedenastu radnych, „przeciw” głosowało jeden radny, „wstrzymało się” od głosu 

zero radnych.  

Przewodniczący Rady stwierdził, że Sprawozdanie z pracy Komisji Skarg, Wniosków 

i Petycji  Rady Miejskiej w Kleszczelach w 2020 r. zostało przyjęte większością głosów. 

Sprawozdanie stanowi załącznik Nr 34 do protokołu. 

 

Do punktu 23d. 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Jerzy Gładzki przedstawił sprawozdanie z pracy 

Komisji w 2020 r. 

Wobec braku uwag Przewodniczący Rady zarządził przeprowadzenie głosowania 

jawnego imiennego nad sprawozdaniem z pracy Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w 

Kleszczelach w 2020 r. 

W głosowaniu brało udział dwunastu radnych, z których „za” przyjęciem porządku 

głosowało jedenastu radnych, „przeciw” głosowało zero radnych, „wstrzymało się” od głosu 

jeden radny.  

Przewodniczący Rady stwierdził, że Sprawozdanie z pracy Komisji Rewizyjnej  Rady 

Miejskiej w Kleszczelach w 2020 r. zostało przyjęte większością głosów. Sprawozdanie 

stanowi załącznik Nr 35 do protokołu. 
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Do punktu 24. 

Radna Renata Wasiluk zapytała, czy w Kleszczelach będzie kontener na odzież 

PPCK? 

Burmistrz Kleszczel Aleksander Sielicki odpowiedział, że my nie mieliśmy wpływu na 

to, że kontenery zostały zabrane. Jedynie była informacja z PCK, że mieszkańcy Kleszczel 

oprócz odzieży wrzucali do kontenerów odpady i teraz raczej nie zechcą postawić znów 

kontenerów PCK. 

Radna Renata Wasiluk zapytała, czy będzie obwodnica Kleszczel? 

Burmistrz Kleszczel Aleksander Sielicki odpowiedział, że obecnie jest za małe 

natężenie ruchu drogowego, aby Generalna Dyrekcja Dróg Krajowych i Autostrad zechciała 

wybudować obwodnicę Kleszczel. 

Radna Renata Wasiluk zapytała, czy pojawią się słupy graniczne wzdłuż ul. 

Kolejowej, pomiędzy pasem drogowym a łąkami?  

Burmistrz Kleszczel Aleksander Sielicki odpowiedział, że jeśli tych słupów 

granicznych nie ma, to zwrócimy się zapytaniem do Generalnej Dyrekcji Dróg Krajowych 

i Autostrad. 

Radna Renata Wasiluk zapytała, w imieniu mieszkańców, dlaczego gmina Kleszczele 

włącza się do protestu dotyczącego powstania fermy kurzej  w Czeremsze. 

Burmistrz Kleszczel Aleksander Sielicki odpowiedział, że gmina Kleszczel nie jest 

stroną postepowania, ponieważ ferma kurza nie powstaje na terenie naszej gminy. Natomiast 

mieszkańcy z własnej inicjatywy mogą protestować. 

Radna Renata Wasiluk zapytała, jakiego jest wyznania kapliczna czy ulicy Kolejowej. 

Burmistrz Kleszczel Aleksander Sielicki odpowiedział, że kapliczka nie należy do 

żadnego wyznania, jest ona ponad wyznaniowa.  

Radny Dymitr Artysiewicz zapytał, czy w Kleszczelach będzie paczkomat? 

Radna Renata Wasiluk odpowiedziała, że już dwa razy było głosowanie na paczkomat 

w Kleszczelach, ale za każdym razem mieliśmy za mało głosów 

Radna Daria Maria Sienkiewicz zaproponowała, aby jeszcze raz spróbować i będzie 

trzeba bardziej mieszkańców zachęcać do głosowania. 

Burmistrz Kleszczel Aleksander Sielicki dodał, że należy spróbować jeszcze raz 

i zmotywować mieszkańców do głosowania na powstanie paczkomatu w Kleszczelach. 

Burmistrz Kleszczel na koniec złożył radnym życzenia wielkanocne. 

Przewodniczący Rady również przyłączył się do życzeń. 

 

Do punktu 25. 

Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Rady o godzinie 13:20 zamknął 

obrady XIV sesji Rady Miejskiej w Kleszczelach. 

 

Podpis protokolanta: 

 

Joanna Szymaniuk      Przewodniczący Rady 

    

mgr Aleksy Roszczenko 

 


